

نموذج رقم (A-2-3)

Form No. (3-2-A)

السيد عمر
السيد عبدالرحمن

٤/٢٠

<p>To: Jordan Securities Commission Date: 30/04/2017 Subject: The Resolutions Of the 15th General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين التاريخ: 2018/04/30 نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي الخامس عشر</p>	
<p>The 15th Ordinary General Assembly Meeting of (Bindar Trading & Investment Co.) was held on (30/04/2018) at (Ayas Hotel, Amman) , the shareholders participation in the Assembly Meeting was (93.55 %). The following decisions were adopted at the Meeting:--</p>	<p>عقد يوم الاثنين الموافق 2018 /04/30 اجتماع الهيئة العامة العادية الخامس عشر لشركة بندار للتجارة والاستثمار وذلك في (فندق إياس -عمان) وبنسبة حضور (93.55 %) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-</p>	
<p>Subject:-</p>	<p>Insert (X) where applied</p>	<p>الموضوع:-</p>
<p>1. Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 19/04/2017</p>	<p>X</p>	<p>1. قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2017/04/19 والمصادقة عليه</p>
<p>2. The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 2017, along with its future plans, has been discussed and approved .</p>	<p>X</p>	<p>2. مناقشة و اعتماد تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31 والخطة المستقبلية للشركة</p>
<p>3. The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31/12/2017</p>	<p>X</p>	<p>3. تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31</p>
<p>4. The financial statements for the year ended 31/12/2017 has been approved اللائحة الإدارية / المدعى</p>	<p>X</p>	<p>4. البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31 تمت المصادقة عليها.</p>

٣٠ نيسان ٢٠١٨

الرقم التسلسلي ٦٤
الجهة المختصة ١/١٤

5. Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31 December , except shareholder Mr. Mohammad Fayez who representing 0.7% of the shares holding 51 shares by originality and 124,517 shares by proxy.	X	5. إبراء ذمة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة للسنة المالية المنتهية في 2017/12/31 بأغلبية المساهمين ولم يوافق السيد / محمد فايز والذي يمثل 0.7% من المساهمين و يحمل أصالة (51) سهما ، ويحمل وكالة (124,517) سهما.
6. PwC - Jordan was elected as the Company's auditors for the fiscal year 2018 and the Board of Directors was authorized to determine their fees.	X	6. تم انتخاب شركة (PwC)- الأردن مدققين لحسابات الشركة للسنة المالية 2018 وتم تفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم .
7. Approving the decision of the BODs to appoint Mr. Hassan Ibrahim Said Al-Amad, as a board member as of 29/04/2018.	X	7. المصادقة على قرار مجلس الإدارة بتعيين السيد/ حسان إبراهيم سعيد العمدة عضوا في مجلس الإدارة اعتبارا من 2018/04/29.
8. The Board of Directors has been delegated to implement the resolutions of the Ordinary General Assembly and take appropriate action with all concerned parties in the interests of shareholders and in accordance with the Companies Law and other applicable laws.	X	8. تم تفويض مجلس الإدارة بتنفيذ قرارات الهيئة العامة العادية وإتخاذ الإجراءات المناسبة بشأنها لدى كافة الجهات ذات العلاقة لما فيه مصلحة المساهمين وطبقاً لأحكام قانون الشركات والقوانين الأخرى المرعية.
Kindly accept our highly appreciation and respect Bindar Trading & Investment GM : Raad Abu Rassa		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... شركه بندار للتجارة والاستثمار المدير العام : رعد أبو رصاع 